
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

29 вересня 2021 року                         м. Черкаси                                           № 14

         

 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  –   13 

 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови  постійної комісії – Радуцький О.Р.; 

секретар постійної комісії    –  Радченко С.В.; 

члени комісії: Гайович В.Ю., Погорілий В.Г., Савчук Г.К., Яріш А.А.;                          

Легойда С.М – в телефонному режимі. 

   

ВІДСУТНІ члени комісії: Вельбівець О.І.,  Віштак І.А., Куліков В.В.,                          

Курбет Є.О., Новицький І.В., Осадчий В.О. 
 

Присутні запрошені:  

Бондар Тетяна Олександрівна – заступник начальника управління 

охорони здоров’я  обласної державної адміністрації  

Данилевський Валерій Вікторович – начальник Управління освіти  

і науки обласної державної адміністрації 

Кравченко Наталія Миколаївна –  директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

Лапін Андрій Сергійович – директор Департаменту будівництва 

обласної державної адміністрації. 

У засіданні взяли участь: заступник голови обласної  державної  

адміністрації Гусак Віктор Григорович; депутат обласної ради, керівник 

депутатської фракції політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» 

Коваль Віталій Володимирович. 

 

У зв’язку з відсутністю на засіданні голови постійної комісії                

Віштака І.А. головував на засіданні заступник голови постійної комісії 

Радуцький О.Р. 
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СЛУХАЛИ: 

Радуцького О.Р., який зазначив, що на сьогоднішньому засіданні 

постійної комісії планується розглянути дуже важливе питання, яке 

стосується перерозподілу коштів субвенції з державного бюджету  

на забезпечення лікування хворих на цукровий та нецукровий діабет. Кошти 

необхідно використати до 1 жовтня і відповідно, якщо сьогодні  

не підтримати перерозподіл, кошти будуть повернуті в державний бюджет,  

а у громадах, де було недостаньо коштів і ліки відпускались в борг,  

не зможуть розрахуватись за надані послуги. 

Головуючий зазначив, що на одному з попередніх засідань постійної 

комісії розглядалось питання щодо виділення коштів місцевим бюджетам з 

обласного бюджету на школи, заходи в яких реалізуються в рамках програми 

«Спроможна школа». Здійснено розподіл державної субвенції, місцеві 

бюджети надали свої кошти і, відповідно до процедури, їх треба врахувати  

в обласному бюджеті. За відповідне розпорядження теж необхідно 

проголосувати сьогодні на засіданні.  

Ще одне розпорядження стосується перерозподілу коштів  

по Управлінню освіти і науки облдержадміністрації, передбачених на 

встановлення протипожежної сигналізації – технічно просто зміна назви 

об’єкта.  
 

Тексти розпоряджень від 21.09.2021 № 503, від 28.09.2021№ 527,  

від 28.09.2021 № 523 додаються до протоколу (додатки 1, 2, 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравченко Н.М., яка доповнила інформацію Олександра Романовича  

і зазначила, що два розпорядження Департаменту будівництва ОДА 

стосуються внесення змін у назви об’єктів.   
 

Тексти розпоряджень № 528 і № 529 від 28.09.2021 додаються до 

протоколу (додатки 4, 5). 

 

Радуцький О.Р. повідомив про присутність на засіданні 6 членів 

постійної комісії та зазначив, що зараз зателефонує Легойді Світлані щодо 

долучення її до розгляду питань за допомогою голосового та відео- зв’язку. 

Також запропонував при розгляді внесених на погодження  розпоряджень 

згрупувати і розглянути їх погодження одним питанням.  

Гайович В.Ю., який запропонував поставити на голосування 

пропозицію щодо згрупування розпоряджень в одне питання та голосування 

за всі розпорядження разом. Зазначив, що члени комісії самі визначають 

внутрішній порядок розгляду питань. 
 

Інших пропозицій, зауважень  від членів постійної комісії не надходило. 

(участь членів постійних комісій обласної ради у засіданнях за 

допомогою телефону (голосового та/або відео- зв’язку) не передбачена 

Регламентом Черкаської обласної ради VІIІ скликання, Положенням про 

постійні комісії Черкаської обласної ради). 
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Радуцький О.Р. зателефонував Легойді С.М. і за допомогою телефону 

повідомив їй обговорену з іншими членами комісії пропозицію голосувати за 

всі запропоновані для розгляду та погодження розпорядження разом.  

Легойда С.М. (в телефонному режимі) підтримала пропозицію. 

Радуцький, який поставив на голосування затвердження порядку 

денного засідання постійної комісії: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

«За» – 7 (в т.ч. Легойда С.М. в телефонному режимі),   «Проти» – 0,   

«Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Радуцький О.Р., який поставив на голосування пропозицію щодо 

згрупування всіх розпоряджень під час голосування про їх погодження. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

«За» – 7 (в т.ч. Легойда С.М. в телефонному режимі),   «Проти» – 0,   

«Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Радуцький О.Р., який поставив на голосування пропозицію щодо 

погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

«За» – 7 (в т.ч. Легойда С.М. в телефонному режимі),   «Проти» – 0,   

«Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок постійної комісії № 14/1 додається до протоколу 

(додаток 6). 

 

 

 

 

 

Головуючий на засіданні,  

заступник голови постійної комісії                                      О. РАДУЦЬКИЙ 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    С. РАДЧЕНКО 


